
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι τα Γενικά Επιτελεία των 
Ενόπλων Δυνάμεων μεριμνούν ώστε η νοσοκομειακή κάλυψη του προσωπικού τους 
να παραμένει στο υψηλότερο δυνατό επίπεδο, λαμβανομένου υπόψη του στελεχιακού 
δυναμικού των υγειονομικών τους υπηρεσιών. Ζητήματα οργάνωσης και διάρθρωσης 
των Ενόπλων Δυνάμεων δεν κοινοποιούνται μέσω της παρούσας διαδικασίας, επιση-
μαίνεται ωστόσο ότι η περίθαλψη στρατιωτικών που δεν έχουν πρόσβαση σε στρατιω-
τικά νοσοκομεία ή όταν απαιτείται ιατρική ειδικότητα που δεν είναι διαθέσιμη, καλύπτε-
ται μέσω του συνόλου των δημόσιων υγειονομικών μονάδων της περιοχής τους. 
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